

# Kenapa memilih eXfuze Seven Plus

Sejak di perkenalkan dengan **eXfuze seven plus** sebelum bulan puasa yang lepas, saya mengambil masa yang agak lama sebelum mencuba produk ini.

Ini kerana saya ingin memastikan produk **eXfuze Seven plus** memenuhi kriteria dan citarasa saya. Pertama harga yang berpatutan dan bersesuaian jika anda ingin menjalankan satu perniagaan untuk **menjana pendapatan sampingan**. Kedua rasa yang enak dan boleh di terima oleh majoriti orang. **Exfuze Seven Plus** di terima oleh kesemua ahli keluarga saya selepas mereka mencuba untuk merasanya. Rasanya seperti ribena dan semuanya tidak ada masalah untuk mengamalkan **eXfuze Seven Plus**.

Ketiga, saya dapati **eXfuze Seven Plus** adalah di antara produk yang unik kerana ianya turut di senaraikan di dalam laman web BSCG (Banned Substances Control Group). Ini bermakna produk Seven Plus tidak mengandungi bahan-bahan kimia yang tidak di benarkan. Pendek kata ianya adalah produk yang "pure" dengan bahan semulajadi.

Ini adalah kata-kata yang tertulis di dalam laman web [www.bscg.org](http://www.bscg.org) tentang BSCG

**Banned Substances Control Group (BSCG)** offers industry-leading dietary supplement certification programs and testing services to product manufacturers, retailers, raw material suppliers, and individual athletes. Consumers and clients who use BSCG-certified products can rest assured that they contain no contaminants or banned substances above established thresholds, minimizing safety concerns and drug testing risks associated with such products.

Tidak banyak produk yang di berikan pengiktirafan oleh BSCG. Salah satu produk yang mendapat pengiktirafan ialah yang di

keluarkan oleh **eXfuze** !!

Anda boleh melihat senarai yang di berikan pengiktirafan oleh BSCG di <http://www.bscg.org/Certified-Products.php>

Jika anda berminat untuk mendapatkan info lanjut mengenai produk ekstrak 7 jenis buah-buahan dan tumbuh-tumbuhan iaitu **eXfuze Seven Plus** sila hubungi atau SMS ke +6 012-5396213 (Khairul) .